

Announcement of “Special Registration Time Slot” according to
Information on Sales Arrangements No. 1 for eResidence Tower 3 issued on 7 March 2024
 (“Sales Arrangements No. 1”)

根據 2024 年 3 月 7 日煥然懿居 第三座之銷售安排資料第 1 號
(下稱「銷售安排第 1 號」) 的「特別登記時段」之公布

Special Registration Time Slot 特別登記時段	Priority Number of Eligible Applicant with Special Registration Time Slot assigned 獲編配特別登記時段的合資格 申請人的優先次序編號	Registration Venue 登記地點
9:00 a.m. - 9:10 a.m., 10 April 2024 2024 年 4 月 10 日, 上午 9 時 00 分至上午 9 時 10 分	3124	Shop 6 on G/F, The Harmonie, 233 Castle Peak Road, Cheung Sha Wan, Kowloon 九龍長沙灣青山道 233 號映築地下 6 號舖
2:30 p.m. - 2:40 p.m., 10 April 2024 2024 年 4 月 10 日, 下午 2 時 30 分至下午 2 時 40 分	3161	Shop 6 on G/F, The Harmonie, 233 Castle Peak Road, Cheung Sha Wan, Kowloon 九龍長沙灣青山道 233 號映築地下 6 號舖
4:20 p.m. - 4:30 p.m., 10 April 2024 2024 年 4 月 10 日, 下午 4 時 20 分至下午 4 時 30 分	3246	Shop 6 on G/F, The Harmonie, 233 Castle Peak Road, Cheung Sha Wan, Kowloon 九龍長沙灣青山道 233 號映築地下 6 號舖
3:30 p.m. - 3:40 p.m., 11 April 2024 2024 年 4 月 11 日, 下午 3 時 30 分至下午 3 時 40 分	3208	Shop 6 on G/F, The Harmonie, 233 Castle Peak Road, Cheung Sha Wan, Kowloon 九龍長沙灣青山道 233 號映築地下 6 號舖

Notes 備註：

- The above-mentioned Eligible Applicant and all the Adult Family Members (if applicable) with Special Registration Time Slot assigned must bring along the documents mentioned in Paragraph 9.2 of Sales Arrangements No. 1 to the Registration Venue during the Special Registration Time Slot for registration, statutory declaration and selection and purchase of the specified residential property(ies) still available for selection at that time according to the procedures described in Paragraph 11 of Sales Arrangements No. 1.

上述合資格申請人及其所有成年家庭成員(如適用)須於特別登記時段攜同銷售安排第 1 號第 9.2 段所述文件到達登記地點進行登記、辦理法定聲明及依照銷售安排第 1 號第 11 段所述程序揀選及購買當時仍可供揀選的指明住宅物業。

Date of Issue 發出日期: 8/4/2024